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Protokół Nr XXXIII/21 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 26 marca 2021 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:10 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 
ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. poz. 374 z późn. zm.) 
sesja Rady Powiatu Drawskiego odbędzie się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość (częściowy zdalny tryb obradowania).  

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał (zdalnie 7 Radnych) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że dołączyła do obrad sesji 
Radna G. Buczek. Stan Rady wynosi 16 Radnych (zdalnie 8 Radnych).  
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Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XXXIII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych nie wnosił zmian do porządku obrad.  

Obowiązujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 12.02.2021 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 1738. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Informacja o stanie sanitarno - epizootycznym Powiatowego Lekarza Weterynarii  
w Drawsku Pomorskim za rok 2020 – druk nr 1705. 

9. Ocena stanu sanitarnego Powiatu Drawskiego za rok 2020  – druk nr 1706. 

10. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku 
Pom.  
o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2020 r. 
oraz wnioski Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej służące 
poprawie funkcjonowania krajowego systemu ratowniczo – gaśniczego (KSRG) 
na obszarze powiatu drawskiego, sporządzone na podstawie analizy zagrożeń oraz 
analizy zabezpieczenia operacyjnego powiatu drawskiego, przekazane do wójtów 
i burmistrzów oraz staroście powiatu, w celu podjęcia działań zmierzających do 
poprawy funkcjonowania ksrg – druk nr 1702 i 1703. 

11. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 
drawskiego w roku 2020 – druk nr 1704. 
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12. Informacja z realizacji zadań wynikających z „Powiatowego programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego na obszarze powiatu drawskiego na lata 2018 – 2022” w roku 2020 – 
druk nr 1701. 

13. Sprawozdanie Spółki Szpitale Polskie S.A. z działalności statutowej i finansowej 
Drawskiego Centrum Specjalistycznego za rok 2020 – druk nr 1727. 

14. Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych Warsztatów Terapii Zajęciowej w Czaplinku za  2020 rok – druk 
nr 1710. 

15. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim i wykaz potrzeb z zakresu systemu pieczy zastępczej i pomocy 
społecznej, w tym sprawozdanie z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy 
Zastępczej oraz „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
i Ochrony Ofiar w Powiecie Drawskim na lata 2015 - 2020 – druk nr 1728 i 1733. 

16. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021 - 
2023 – druk nr 1734; 

b) uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Drawskim na lata 2021 
- 2025 – druk nr 1736; 

c) podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej 
 i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2021 roku – druk 
nr 1718; 

d) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021 – druk nr 1724; 

e) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2021 – 2036 – druk nr 1725. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

18. Komunikaty i sprawy różne.   

19. Zakończenie sesji.                                                                                

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 12.02.2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 12.02.2021 r.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych w wersji elektronicznej.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXXII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 12.02.2021 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 12.02.2021 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z XXXII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
12.02.2021 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami.  
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach 
na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 

sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

Starosty?  
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Głos zabrała Radna G. Polak, która powiedziała, że ma pytanie do pkt 27 na str. 
7- omówienie rozpoczętej procedury sprzedaży działek nr 77/1 i 80/1 obręb nr 0002 
miasta Czaplinek zlokalizowanych w Czaplinku, po byłej bazie Zarządu Dróg 
Powiatowych, czy to się łączy z budynkami, które tam stoją, czy to tylko same działki?  

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że przetargi były wcześniej 

dwukrotnie ogłoszone, najpierw była wycena łącznie z budynkami i Zarząd podwyższył 
cenę wyjściową, ale nikt się nie znalazł. Później drugi raz została obniżona cena, ale 
była wyższa niż cena wywoławcza też się nikt nie znalazł. Decyzją Zarządu przyjęto 
cenę szacunkową, przyjętą przez rzeczoznawcę, łącznie z budynkami. 

 
Następnie głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że pytanie 

dotyczy pkt. 20 sprawozdania na str. , dotyczy nieprzyjęcia sprawozdania z działalności 
Domu Opieki Społecznej w Darskowie za 2020 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z nieprzyjęciem 

przez Zarząd Powiatu sprawozdania z działalności Domu Opieki Społecznej  
w Darskowie Pani Dyrektor Wioletta Smolich skierowała pismo do Przewodniczącej 
Rady z prośbą o przesunięcie tego materiału na sesję kwietniową.  

 
Starosta S. Cybula powiedział, że Zarząd Powiatu nie przyjął tego sprawozdania 

ze względu na uwagi, które miał do jego treści, a mianowicie chodzi o uzupełnienie 
informacji z działalności w dobie COVID. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
  

Punkt 5 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, wnioski i zapytania? 

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który złożył interpelację dotyczącą 
promocji Pojezierza Drawskiego poprzez opracowanie questu. Metoda ta polega na 
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odkrywaniu dziedzictwa miejsca i stworzeniu nieoznakowanych szlaków, którymi 
można wędrować, kierując się informacjami zawartymi w wierszowanych 
wskazówkach.  

  

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć interpelację, 

wniosek lub zapytanie? 
 
Głos zabrała radna G. Buczek, która powiedziała, że ma pytanie do etatowego 

członka Zarządu W. Włodarczyka – Komisja Rewizyjna była w dniu 24 marca 2021 r. 
w Zespole Szkół w Drawsku i Radna spytała o zniesienie barier architektonicznych, czy 
były prowadzone już rozmowy i kiedy byłaby możliwość zniesienia tych barier?  

 
 
Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć interpelację, 

wniosek lub zapytanie? 
 
 
Nikt  z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie składał.  
 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z obecną sytuacją 

panującą w kraju w punkcie trybuna obywatelska nie zabierze głosu żaden  
z mieszkańców.  

 
Punkt 7 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie miedzy sesjami. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz na posiedzeniu w dniu 22 marca 2021 r. Przewodnicząca Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju szczegółowo omówiła punkt po punkcie analizowanych 
dokumentów. 
 
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz w dniu 23 marca 2021 r. na 
wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Stałych Rady oraz w dniu 24 marca 2021 r. 
odbyła kontrolę planowaną w Zespole Szkół w Drawsku Pomorskim. Zakres kontroli 
obejmował: realizację planu i wykorzystanie Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych za rok 2019 i 2020, zasady i  skuteczność rekrutacji w roku szkolnym 2020, 
realizację zadań remontowych i inwestycyjnych w roku 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- M. Banaszek, 
który powiedział, że Komisja w okresie między sesjami nie spotkała się ani razu, 
członkowie Komisji uczestniczyli we wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 
Stałych, które odbyło się w dniu 23 marca 2021 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała na posiedzeniu wspólnym 
wszystkich Komisji Stałych Rady w dniu 23 marca 2021 r. na tym spotkaniu omówiono 
wszystkie materiały na dzisiejszą sesję, wysłuchano Powiatowego Lekarza Weterynarii, 
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Dyrektora Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej, Komendanta Straży, Komendanta 
Policji, Dyrektora Drawskiego Centrum Specjalistycznego Szpitale Polskie S.A., 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Zaopiniowano wszystkie 
materiały i projekty uchwał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty uczestniczyła w posiedzeniu wspólnym wszystkich 
Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r. Komisja Oświaty miała zaplanowane 
posiedzenie wyjazdowe do Ośrodka w Trzcińcu i w MOW-ie w Czaplinku, jednak ze 
względu na wprowadzone dodatkowe restrykcje spowodowane zwiększoną liczbę 
zachorowań na covid przesunięto wyjazdowe posiedzenie Komisji na inny termin. 
 

 

Punkt 8 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
sanitarno-epizootycznym na terenie powiatu drawskiego za rok 2020. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał przygotował 
Powiatowy Lekarz Weterynarii za rok 2020 i został on omówiony szczegółowo na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych Rady, materiał został wysłany do 
Radnych drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady Powiatu omówiła sprawozdanie 
 i spytała czy Radni mają  pytania do materiału? 

 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Treść informacji o stanie sanitarno-epizootycznym na terenie powiatu drawskiego 
za rok 2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Punkt 9 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest ocena stanu 
sanitarnego Powiatu Drawskiego za rok 2020. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał przygotowała Pani 

Aleksandra Orlińska- Dyrektor Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej za rok 2020 i został 
on wysłany do Radnych drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady Powiatu 
poinformowała, że Pani Dyrektor szczegółowo omówiła przygotowany przez siebie 
materiał na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 
r.  i spytała czy Radni mają pytania do materiału? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 

Treść informacji dotyczącej oceny stanu sanitarnego Powiatu za rok 2020 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pom.  
o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2020 r. oraz 
wnioski Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej służące poprawie 
funkcjonowania krajowego systemu ratowniczo – gaśniczego (KSRG) na obszarze 
powiatu drawskiego, sporządzone na podstawie analizy zagrożeń oraz analizy 
zabezpieczenia operacyjnego powiatu drawskiego, przekazane do wójtów i burmistrzów 
oraz staroście powiatu, w celu podjęcia działań zmierzających do poprawy 
funkcjonowania ksrg.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał przygotował Pan 
Paweł Dymecki – Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Materiał został 
do Radnych wysłany drogą elektroniczną, szczegółowo został omówiony przez zastępcę 
Komendanta na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych Rady w dniu  
23 marca 2021 r. Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania 
do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 9 i nr 10 do protokołu. 
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Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu drawskiego w roku 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał przygotował 

Komendant Powiatowy Policji. Materiał został do Radnych wysłany drogą 
elektroniczną i omówiony szczegółowo na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji 
Stałych Rady w dniu 23 marca 2021 r. Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś 
z Radnych ma pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Punkt 12 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja z realizacji 
zadań wynikających z „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz 
ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na obszarze powiatu 
drawskiego na lata 2018 – 2022” w roku 2020.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Pana Jacka Żychlińskiego- Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
 i został  do Radnych wysłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady Powiatu 
omówiła materiał i spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do przedstawionego 
materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
 

Punkt 13 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie Spółki 
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Szpitale Polskie S.A. z działalności statutowej i finansowej Drawskiego Centrum 
Specjalistycznego za rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Panią Monikę Podziewską – Prezesa Spółki Szpitale Polskie S.A. i został  do 
Radnych wysłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, 
że materiał został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym wszystkich 
Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r. przez Dyrektora Michała Michalaka i spytała 
czy ktoś z Radnych ma pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Następnie głos zabrała Wicestarosta, który powiedział, że informacje są na dzień 

dzisiejszy, czyli 26 marca 2021 r. - szpital posiada 35 łóżek covidowych ( to zwiększenie 
o kolejne 4), mamy 4 łózka respiratorowe, czekamy na decyzję wojewody dotyczącą 
zwiększenia o jeszcze jedno łózko respiratorowe. Z informacji Pani Dyrektor wynika, 
że te łózka są bardzo potrzebne, na wykonanych wczoraj 149 testów, 45 jest 
pozytywnych, 655 osób w Powiecie objętych jest kwarantanną i tylko wczoraj  
potwierdzono zakażenie 40 osób. Wszystkie zabiegi odbywają się planowo poza 
oddziałem chirurgicznym. Szpital jako jeden z nielicznych w województwie pracuje   
w normalnym trybie. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Pan Michał Michalak 

przedstawił wszystkie informacje dotyczące lecznictwa, również wyposażenia w sprzęt, 
który postawi lepszą diagnozę.  

 
 

Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Czaplinku za rok 2020.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Pana Krystiana Ignacaka- Dyrektora Zespołu Placówek Edukacyjno- 
Terapeutycznych w Bobrowie. Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że 
materiał został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji 
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Stałych w dniu 23 marca 2021 r. przez Dyrektora Placówki i spytała czy ktoś  
z Radnych ma pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Punkt 15 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim i wykaz 
potrzeb z zakresu systemu pieczy zastępczej i pomocy społecznej, w tym sprawozdanie 
z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej oraz „Powiatowego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar w Powiecie 
Drawskim na lata 2015-2020”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Panią Różę Kursę- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i został  
do Radnych wysłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady Powiatu 
poinformowała, że materiał został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym 
wszystkich Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r. przez Zastępcę Dyrektora i spytała 
czy ktoś z Radnych ma pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowią załączniki nr 15 i nr 16 do 
protokołu. 

 
 
 

Punkt 16  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 
lata 2021-2023. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

wysłany do Radnych drogę elektroniczną i omówiony na posiedzeniu wspólnym 
wszystkich Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która powiedziała, że w tabeli Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023 brakowało danych z tabeli  
z gminy Złocieniec, dlatego chciałaby oddać głos Pani Annie Kubackiej, która 
powiedziała, że jeśli chodzi o umieszczanie dzieci w pieczy zastępczej na terenie 
powiatu, te kwestie, które są wyzerowane wskazują na to, że (…) nieodpowiednie 
warunki mieszkaniowe nie są powodem do,  umieszczania dzieci w pieczy zastępczej, 
tak jak uzależnienia. Nieodpowiednie warunki mieszkaniowe i materialne nie mogą być 
podstawą do umieszczenia dzieci w pieczy zastępczej (…). 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że informacje te dotyczą 

kolejnego programu, który będzie przyjmowany następną uchwałą.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie  przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 
lata 2021-2023. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/218/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 
Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023. 
 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Drawskim  na lata 
2921-2025. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną i omówiony na posiedzeniu wspólnym 
wszystkich Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Drawskim  na lata 
2921-2025. 

 
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/219/2021 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  
w Powiecie Drawskim  na lata 2921-2025. 
 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2021 roku. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

wysłany do Radnych drogą elektroniczną. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że chciałaby przekazać 

informację. W związku z wątpliwościami co do podziału środków na rehabilitację 
zawodową i społeczną, środków z PFRON i to zasadniczo na zawodową jest tylko  
21 tys. 840 zł i to jest na zorganizowanie stażu dla jednej osoby niepełnosprawnej, 
poszukującej pracy, nie pozostającej w zatrudnieniu, to mam informacje z Powiatowego 
Urzędu Pracy, że Powiatowy Urząd Pracy w Drawsku Pomorskim nie zgłosił 
zapotrzebowania na refundacje doposażenia stanowisk pracy dla osoby 
niepełnosprawnej ze środków PFRON z uwagi na brak zainteresowania wsparcia ze 
strony pracodawców terenu powiatu drawskiego i podobnie jest, jeśli chodzi 
 o refundacje zatrudnienia osoby niepełnosprawnej w ramach prac interwencyjnych. Jest 
to szczególnie smutna informacja odnosząc się do kolejnych danych Powiatowego 
Urzędu Pracy, że mamy zarejestrowanych około 200 osób bezrobotnych z orzeczeniem 
o niepełnosprawności, często kwalifikacje tych osób są niedostosowane do potrzeb 
lokalnego rynku pracy. Jednocześnie brak odpowiednich kwalifikacji, uprawnień czy 
doświadczenia powoduje, że są to osoby w szczególnie trudnej sytuacji na rynku pracy. 
Trwająca pandemia znacznie wpłynęła na działania pracodawców w zakresie rekrutacji 
nowych pracowników.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2020 roku. 

 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/220/2021 w sprawie podziału środków PFRON na 
realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2021 roku. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną i omówiony na posiedzeniu wspólnym 
wszystkich Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionej uchwały? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/221/2021 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2021. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną i omówiony na posiedzeniu wspólnym 
wszystkich Komisji Stałych w dniu 23 marca 2021 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionej uchwały? 
 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że w tabeli „Wykaz 

przedsięwzięć” wskazane jest utworzenie Domu Seniora, Dom Pomocy Społecznej w 
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Mielenku- przyjmowaliśmy budżet – 60 tys. na to zadanie i zapytał z jakich środków 
będziemy się starać dofinansować to zadanie oraz dlaczego nastąpiła zmiana Domu 
Seniora na Dom Pomocy Społecznej.  

 
Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że zmiana nazewnictwa 

będzie sporym ułatwieniem, kwota, która jest przeznaczona jest potrzebna na 
uruchomienie procedur, złożyliśmy wnioski o środki finansowe, chcemy część zadania 
zrobić z funduszy zewnętrznych Ministerialnych, mają we wrześniu/październiku 
ruszać projekty, więc do tego czasu chcielibyśmy być już przygotowani z koncepcją, 
żeby można było ją wdrożyć, poproszeni są o pomoc do współpracy fachowcy. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionej uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021. 

 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/222/2021 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 
 

Punkt 17  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
S. Cybulę. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że propozycja Radnego  

R. Kurzątkowskiego jest bardzo interesująca, zostanie on zaproszony na posiedzenie 
Zarządu w celu omówienia w szczegółach przedmiotu interpelacji.  

 
Starosta S. Cybula poprosił o zabranie głosu etatowego członka Zarządu 

 W. Włodarczyka i odpowiedź na zapytanie Radnej G. Buczek.  
 
Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że jeśli 

chodzi o ustawę dotyczącą likwidacji barier architektonicznych, to dotyczy ona barier 
architektonicznych, komunikacyjnych i informatycznych (informacyjnych). Podjęliśmy 
taką decyzję, że do końca marca tego roku Dyrektorzy jednostek organizacyjnych mają 
złożyć zapotrzebowanie na likwidację barier. Chcemy żeby te bariery były upilnowane 
przy wspólnych programach. Jako Starostwo będziemy opracowywali audyt, który ma 
nam szczegółowo pokazać wszystkie zakresy, jakie należy wykonać w poszczególnych 
barierach, czyli jeżeli mówimy o barierach architektonicznych wiążą się one  
z dostępnością. Kiedyś osoba niepełnosprawna wystarczyło, że dostała się do budynku 
i była przyjmowana na parterze, dzisiaj musi mieć dostępność do każdego miejsca  
i każdej kondygnacji i ten zakres przy każdym budynku będzie wymagał wprowadzenia 
windy albo platformy, która będzie funkcjonowała w oparciu o klatkę schodową  
i poręcze, które są. Danej osobie niepełnosprawnej musimy umożliwić pokonanie barier 
architektonicznych, komunikacyjnych, informacyjnych i jest to na bieżąco realizowane, 
stąd do 31 marca będzie sporządzony raport o likwidacji barier, następie tanie 
przeprowadzony audyt, który pokaże jakie to są kwoty dotyczące likwidacji barier  
w Starostwie i w jednostkach podległych. To pozwoli na stworzenie harmonogramu  
i jego realizację na podstawie dostępności środków finansowych. To działanie, to 
przygotowanie również do programu, który będzie uruchamiany na pozyskanie środków 
na ten cel. Program i ustawa o likwidacji barier architektonicznych funkcjonuje już  
w układzie wydawania pozwoleń na budowę, czyli dzisiaj budynek użyteczności 
publicznej nie będzie mógł powstać, jeśli nie będzie spełniał wszystkich wymagań 
dotyczących barier.  
 

 
Punkt 18 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła członków Komisji Rewizyjnej  

o pozostanie po sesji i spytała czy ktoś z Radnych ma jakieś komunikaty? 
 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że na najbliższej sesji 

chciałby za zgodą Przewodniczącej Rady zorganizować spotkanie Radnych z Kołem 
Naukowym Studentów Politechniki Poznańskiej – będzie to próba przedstawienia pracy 
studentów i ich koncepcji wykorzystania obiektu w Jankowie, obiekt jest obiektem 
gminnym, ale dziedzictwo jest wspólne. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy wyrażają zgodę na spotkanie 

z Kołem Naukowym Studentów Politechniki Poznańskiej?  
 
Radni wyrazili zgodę na spotkanie podczas najbliższej sesji.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu serdecznie podziękowała wszystkim 

Kierownikom jednostek organizacyjnych Powiatu za nadesłane kartki świąteczne  
z życzeniami i wraz z Panem Starostą złożyła wszystkim życzenia zdrowych 
 i spokojnych Świąt Wielkanocnych.  

 
  
 

Punkt 19  
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  

o godzinie 10:39 zamknęła XXXIII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
    
 
   Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 
 


